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Actielijst commissievergadering ÀBA Kalenderjaar 2018/2019/2020

Datum 
raad

Datum 
commissie

Onderwerp Toezegging Uitvoering

01.07.19 17.06.19
Rondvraag fractie VSP inzake Misdaad 
Anoniem

De burgemeester zal tijdens het 
eerstvolgende overleg van de robuuste 
driehoek van Heuvellandgemeenten 
vragen of zij bereid zijn zich hier 
gezamenlijk bij aan te sluiten. 
Uiteraard wordt ook ambtelijk 
onderzocht wat de meerwaarde is als de 
gemeente zich aansluit bij Misdaad 
Anoniem.

In het burgemeestersoverleg van 2 
december 2019 is afgesproken dat de 
gemeenten die aangesloten zijn (o.a. 
Brunssum, Landgraaf en Beek) eerst 
ervaringen zullen opdoen en hun 
evaluaties beschikbaar zullen stellen 
aan de overige gemeenten.
03/02/20: er is besloten dat een van de 
deelnemende gemeenten een poosje 
ervaringen opdoet. Hierbij moet men 
denken aan zes of negen maanden. De 
burgemeester zal halverwege 2020 een 
update geven. De politie heeft eigen 
kanalen en de vraag is wat de 
meerwaarde is van dit aparte kanaal.

30.09.19 16.09.19
Bespreekpunt (6.d) brief (118) van de heer 
Derks namens Alliantie tegen uitbreiding 
MAA

Het college steunt het MKBA onderzoek. 
De burgemeester zegt toe dit via een 
brief kenbaar te maken bij GS.

De brief van de provincie als reactie op 
het schrijven van 20 september 2019 is 
op 06 februari ontvangen (zie bijlage).

Rondvraag fracties VSP/VVD t.a.v. huis-
aan-huis blad VIA Limburg

Het college wil graag weten welke 
afhaallocaties er in de gemeente 
Valkenburg aan de Geul worden 
voorzien.

De burgemeester beaamt dat de 
gemeente het weekblad gebruikt voor 
de openbare bekendmakingen. Op dit 
moment wordt juridisch onderzocht wat 
dit betekend en op welke manier men 
dit kan oplossen.

Cie 03/02/20: met de fractievoorzitters 
is gesproken over de invulling van het 
gemeentelijke magazine. Een deel van 
de fractievoorzitters heeft aangegeven 
dat men de politiek daar buiten moet 
houden omdat de fracties daar hun 
eigen kanalen voor hebben. De 
burgemeester is het met de fracties 
eens dat men moet voorkomen dat het 
gemeentelijk magazine te politiek 
wordt ingekleurd. 
Naar het voorbeeld van de gemeente 
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Zodra er iets te melden valt wordt de 
raad geïnformeerd en als het financiële 
consequenties heeft komt het college 
vanzelf bij de raad terecht.

Gulpen-Wittem wordt aan de hand van 
een format aan de individuele 
raadsleden wel de gelegenheid geboden 
om zich te presenteren. Verder kijkt de 
griffie in overleg met de afdeling 
communicatie naar wat er in een 
raadsvergadering aan de orde is 
geweest. In het aansluitende presidium 
kunnen de fracties zometeen 
kennisnemen van een voorbeeld van 
hoe dit kan worden weergegeven. 
Hiermee komt men toch voor een deel 
tegemoet aan de wensen van de fractie 
VSP omdat in de besluitvorming naar 
voren komt welke raadsleden ergens 
vóór of tegen waren. De argumenten 
hierbij worden niet weergegeven omdat 
er dan een discussie kan ontstaan over 
het feit of iets al dan niet goed is 
verwoord.

09.12.19 25.11.19
Voorstel college betreffende vaststelling 
Omgevingsverordening Valkenburg aan de 
Geul 2020

Tijdens de begrotingsvergadering is 
afgesproken dat er een enquête zou 
plaatsvinden onder de inwoners om te 
achterhalen wat zij van een centrale 
vuurwerkshow vinden. Hier is al 
voorwerk voor gedaan maar daar moet 
het college nog eens goed naar kijken. 
uiteraard wordt dit daarna met de raad 
besproken, maar dit lukt wellicht niet 
voor 1 januari 2020. 
Daarnaast kijkt het college of het 
mogelijk is om via een gebieds-
aanwijzing een verbod op vuurwerk in te 
stellen voor het gebied van het hospice 
en de 5 verzorgingshuizen. Dit is 
uitgezet om dat het een algemeen 
gevoel van deze raad is. Maar het ligt 

Zie nieuwsbrief gemeente 10 januari 
2020, oproep invullen enquête. 
Zie RIB 20.14 Resultaten vuurwerk 
enquête en aanvullende notitie over 
het vervolgproces.
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altijd aan het fatsoen van de mensen 
dat zij daar wegblijven, dit kan de 
gemeente bijna niet met de harde hand 
regelen.

 Concept beleidsplan politie 2020-2023 In de inbreng in eerste termijn heeft de 
burgemeester een aantal elementen 
gehoord, die gaat het college zo 
verwerken dat dit een reactie wordt op 
het nu voorliggende conceptplan. 
Vervolgens heeft de commissie ABA via 
het fractievoorzittersoverleg nog de tijd 
om de puntjes op de i te zetten, zodat 
de raad vervolgens een reactie kan 
vaststellen.

De voorzitter stelt dat de eerstvolgende 
commissie ABA plaatsvindt op 3 februari 
2020. Hij stelt voor dat de fracties hun 
inbreng naar voren brengen tijdens een 
fractievoorzittersoverleg voorafgaand 
aan het presidium van 13 januari 2020. 

Cie ABA 03/02/20 vervolg bespreekpunt 
Concept beleidsplan (incl. reactie 
namens de raad)
Reactie raad is 06/02/20 verzonden (zie 
bijlage).

06.04.20 23.03.20


